

Q #	Question / question	Answer / Response
1.	<p>In regards to the above solicitation, please confirm that the tables are to be dropped off at the loading dock only and that someone from International Affairs can unload the truck if the product is skidded?</p> <hr/> <p>En lien avec la sollicitation ci-haut mentionné, s.v.p. confirmé à savoir si les tables peuvent être déposé au quai de réception seulement et que quelqu'un des Affaires Étrangères sera en mesure de vider le camion si les produits sont sur des palettes ?</p>	<p>I confirm that the product can be skidded and someone from our Moving Services will be able to take the skids from the loading dock. For that said, I have to indicate that due to all of the construction at 125 Sussex and especially at the loading dock area, the maximum truck length would be with a 40' trailer as the space is very tight for big truck.</p> <hr/> <p>Je confirme que les produits peuvent être livré sur des palettes et quelqu'un de notre service de déménagement sera en mesure de récupérer les palettes sur le quai de livraison. Ceci étant dit, je dois spécifier qu'en raison de la construction en cours au 125 Sussex et spécialement dans l'aire de quai de livraison, la longueur maximale accepté pour une remorque est de 40' car l'espace est très limité.</p>

Amendement #1 - Voir document QA - QR #1\_sollicitation 21-179222 ci-joint en attachement.

Amendment #1 - see attached document QA - QR #1\_solicitation 21-179222